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 Pan  
 Jacek Jaśkowiak 
 Prezydent Miasta Poznania 

 

  

I N T E R P E L A C J A  

 

w sprawie konieczności wybudowania systemu świateł ostrzegawczych przy JRG 1. 

 
 Szanowny Panie Prezydencie. 
 
 Jako radny i przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego RMP odbyłem szereg 
spotkań z szefami służb miejskich. Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej st. bryg. Jacek Michalak 
wskazał m.in. na temat potrzeby budowy świateł ostrzegawczych przy wyjazdach z jednostek ratowniczo – 
gaśniczych. Ich budowa ma istotnych wpływ na bezpieczeństwo mieszkańców, oraz szybkość wyjazdu 
wozów PSP. Takie światła zostały przy okazji ostatnich remontów zamontowane przy JRG 2 przy ul. 
Grunwaldzkiej. Podobne światła funkcjonowały przy wyjeździe z JRG 1 od strony ul. Wolnica niestety przy 
okazji ostatnich remontów zostały one usunięte. Z uwagi na powyższe zgłaszam się z wnioskiem o 
zabezpieczenie środków finansowych na opracowanie systemu świateł (żółte pulsujące i czerwone w 
sytuacji wyjazdu wozów PSP) a następnie ich budowę przy wyjeździe z terenu JRG 1 w Poznaniu.  
 
 W związku z powyższym stanem faktycznym proszę o podjęcie koniecznych działań. 
  
 

 

           Z poważaniem 

 (-) Przemysław Plewiński 
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